

Thai Airways International Public Company Limited Unit 2302 Chong Hing Finance Center 288 West Nan Jing Road, Shanghai 200003, P.R. China Tel: (86.21) 33664000, 33664111 Fax: (86 21) 33664010, 33664020 http://www.thaiairways.com www.thaiairways.com.cn

Dear Industry Partner 亲爱的合作伙伴

I would like to take this opportunity to let you know that you are all in our thoughts during this difficult global situation.

我想借此信告诉您,在当前困难的局势中,我们始终都牵挂着我们的合作伙伴。

Since the start of COVID-19, we've had multiple flight cancellations. To mitigate the impact of the unprecedented and rapidly evolving COVID-19 landscape, we've had to temporarily suspend Thai Airways operation between Shanghai and Bangkok during the period of 25Mar20 - 31May20.

自从 COVID-19 疫情爆发,我们不得不取消了大量的航班。现在,为了减轻这一前所未有的、快速发展的 COVID-19 病毒的负面影响,我们不得不暂停 2020 年 3 月 25 日至 5 月 31 日期间泰航在上海和曼谷之间 的航班运营。

The most important thing for all of us during these times of adversity is to stay together. No matter the challenge, no matter the obstacle we always find a way to strive through. We will all come back better and stronger and look forward to working with you in the near future.

在这个逆境中,最重要的是我们的心要在一起。相信我们最终可以战胜这些挑战和障碍。我们都会越来越 好,越来越强大。衷心期待在不久的将来与您合作。

Stay safe and free of COVID-19. 祝您健康平安,远离 COVID-19。

Warmest regards, 致以最减益的问候。

Patramon S. Patsamon Singha-Udom

General Manger - Shanghai & Eastern China

华东区及上海办事处总经理

Thai Airways International Public Company Limited

泰国国际航空大众有限公司上海办事处

A STAR ALLIANCE MEMBER

